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Poznámka:  Zveřejněna je pouze upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu 

zveřejňovaných osobních údajů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů 
v platném znění. Osobní údaje jsou v souladu s § 16, § 17 a § 95 zákona č. 128/2000 
Sb.,o obcích v platném znění. 
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bod jednání číslo    23  
 
 

 
Příspěvek do 4. zasedání Zastupitelstva m ěsta Ku řimi konané dne 16.06.2015  
 
Zápis z finan čního výboru dne 10. 6. 2015 
 
 
Obsah materiálu: Důvodová zpráva 

 A - zápis  
 
Materiál předkládá:  Ing. Mgr. Vlastimil Burkart - Zastupitel 

 
Materiál zpracoval:  Ing. Aleš Varmužka - Vedoucí odboru 

 
 
 
Důvodová zpráva:  
 

V příloze je předkládán zápis ze zasedání finančního výboru konaného dne 10. 6. 2015. 
 
 
Návrh na usnesení: 
 

ZM  b e r e   n a   v ě d o m í   zápis ze zasedání finančního výboru konaného dne 10. 6. 2015. 
 
Termín plnění: 16. 6. 2015 (OF) 
 
  

 
 



Zápis z jednání Finan čního výboru Zastupitelstva m ěsta 
Kuřimi (FV ZMK) – 10.6.2015 

 
Přítomní: Burkart, Poledňák, Macková, Kříž, Vozdecký – TAJ Varmužka 

Omluveni: Hála 

 

Program jednání  FV ZMK  

1. Úvod – zahájení – prezence 
2. Finanční materiály pro jednání ZM 
3. Novela zákona o rozpočtových pravidlech - dotace 
4. Různé – diskuze 
5. Závěr 

 
Ad 1/ 
 
Jednání bylo zahájeno v 17:25 hod, přítomno 5 členů FV, FV byl usnášeníschopný.  V. 
Burkart přivítal všechny přítomné členy FV. 
 
 
Ad 2/ Závěrečný účet 2014, Účetní závěrka 2014, Přezkum hospodaření 
 
A.Varmužka seznámil přítomné členy FV s materiály týkající se Závěrečného účtu, Účetní 
závěrky a přezkumu hospodaření. V diskuzi byly objasněny některé dotazy. 
FV vzal materiály na vědomí, doporučuje ZM jejich schválení a konstatoval velmi dobrou 
úroveň předloženého materiálu Závěrečný účet 2014.  
 
bez usnesení 
 
 
Ad 3/  Novela zákona o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů – dotační proces 
 
A. Varmužka v krátkosti seznámil členy FV s novinkami v oblasti poskytování dotací, 
v materiálech byla členům FV zaslána podrobná prezentace vypracovaná pracovníky JmKÚ. 
I.Poledňák přednesl svoje návrhy týkající se způsobu dlouhodobějšího financování 
kuřimských spolků v návaznosti na oba Programy podpory. M. Macková přednesla svoji 
zkušenost s uzavíráním Memorand na střednědobé financování spolků.  
V diskuzi zazněl názor, že oba Programy by měly být z důvodu složitého a byrokratického 
postupu přidělování dotací zrušeny a nahrazeny individuálními žádostmi o dotace a s tímto 
názorem se ztotožnili všichni členové FV.  
 
 
bez usnesení 
 
Ad 4/ Příští jednání FV se uskuteční v termínu  7.10.2015 v 17:30 hod. V případě potřeby se 
FV svolá i před srpnovým zasedáním ZM. 
 
Závěr 
 
Jednání FV bylo ukončeno v 18:15 hod.  
 
Zapsal: Aleš Varmužka 
Ověřil: Vlastimil Burkart 
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